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Datum 29 november 2022

Steller vragen Esther Mieremet

Over agendapunt Cie B&B 1 december 2022, ag.punt 5: najaarsnota

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Met betrekking tot bijlage 4: Projectenrapportage

1. In de projectenrapportage – najaar 2022 worden 2 projecten genoemd. Projecten 
herontwikkeling bibliotheek staat op projecten met derden. Definitie van projecten met 
derden is dat de gemeente niet kan sturen op geld of tijd. Kan de gemeente sturen op tijd 
en geld op project herontwikkeling?

Antwoord: Het gaat om projecten van derden. Dat lost een deel van de onduidelijkheid op.
De keuze voor ‘project van derden’ is omdat het het plan/project van de Bibliotheek (en later incl. 
het Filmtheater)/externe partij is. Primair ligt het initiatief dus niet bij de gemeente. Maar gezien de 
subsidierelatie heeft de gemeente ‘invloed’ op het geld en gedeeltelijk op tijd (publiekrechtelijke 
procedure-deel). De gemeente kan sturen op tijd en geld op het project herontwikkeling. De 
gemeente kan niet/minder sturen op de exploitatiekosten.

2. In projectenrapportage – najaar 2022 bij Projectenrapportage Duivenvoorde Corridor wordt 
aangegeven dat de gemeente minder M2 verkoopt dan bij subsidieverzoek is aangegeven. 
En dat er mogelijk hogere kosten/lagere opbrengsten zijn. 
Voor de volledigheid: in de Projectenrapportage staat: ‘verwerft en sloopt’, niet ‘verkoopt’
a. Hoe kunnen de vinkjes op groen staan als dat zo is? 
b. Zijn de risico’s wel of niet meegenomen in de vinkjes? Graag een toelichting

Antwoord a.+b.: Desbetreffende regel heeft betrekking op de risico’s en dat zijn ‘slechts’ situaties 
die mogelijk kunnen geschieden, maar waarvan de kans nog onvoldoende groot is om (financieel) in 
het project te verdisconteren. Daarnaast zijn alle risico’s (ten tijde van de actualisatie van de 
Grondexploitatie, Gemeenteraad: 30 juni 2022) geïnventariseerd en mocht de kans zich voordoen 
dan is dit bedrag gedekt door het weerstandsvermogen.

Bijlage 1: Najaarsnota
3. Pagina 11: 0.3.2. In 2023 zal gestart worden met het onderzoek naar herontwikkeling van 

beide locaties. 
a. Wat is de onderzoeksvraag? 

Antwoord: Het college heeft aan het presidium aangegeven om voor het gemeentekantoor te komen 
met een startnotitie. De verwachte oplevering hiervan is het 3e kwartaal van 2023. 
In deze startnotitie wordt de Raad gevraagd om kaders aan te geven tbv de onderzoeksvraag voor 
beide locaties. Wat wel, wat niet enz. We gaan geen startnotitie doen voor de gemeentewerf, dat is 
aangepast in de memo richting het presidium. Wel volgt de discussie gemeentewerf net als 
gemeentehuis op de uitkomsten van de ontwikkelvisie centrum. Voor het gemeentehuis worden 
uitkomsten uit de ontwikkelvisie centrum meegenomen in een startnotitie naar de raad. 

b. Welke rol heeft de raad hierbij?
Antwoord: Zie 1a, Dat wil zeggen de Raad bepaalt door middel van standpuntbepaling met 
betrekking tot de startnotitie zélf de onderzoeksvraag cq stelt de kaders vast.

4. Pagina 23: 3.1: economische ontwikkeling. Beleidsmedewerker economie is vrijgemaakt 
voor projectorganisatie opvang Oekraïners. Dit heeft voor extra vertraging/kosten geleid op 
dat vlak o.a. vanwege inflatie. Kunnen we deze extra kosten als gemeente claimen bij het 
rijk? 

Antwoord: Het Rijk compenseert de gemeente voor de opvang van Oekraïners grotendeels via 
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zogeheten normbedragen. Indien het normbedrag niet toereikend is om de werkelijke kosten van de 
opvangvoorziening te bekostigen dan kan de gemeente de werkelijke kosten declareren. Zoals 
aangegeven in de najaarsnota is de verwachting dat de vergoedingen de totale kosten zullen 
overtreffen. De vergoeding kan niet worden aangewend voor vertraging van andere projecten. 
Echter, deze kan wel worden aangewend ter dekking van ambtelijke inzet. Bij de jaarrekening zal 
de raad worden voorgesteld een bestemmingsreserve in te stellen om de risico’s in 2023 te kunnen 
afdekken. In dat kader kan dan ook extra ambtelijke inzet worden bekostigd (indien beschikbaar) 
om een inhaalslag te kunnen maken als gevolg van vertraagde werkzaamheden door de inzet van 
ambtenaren bij de opvang van Oekraïners.
 

5. Pagina 27: 4.3.6: verminder laaggeletterdheid door uitvoering actieplan. Hier staat een 
vinkje achter, wat is hier de betekenis van? Is de laaggeletterdheid uitgevoerd en is 
gemeten dat dit geslaagd is? Graag toelichting.

Antwoord: Dit betreft de uitvoering van het regionaal projectplan ZHC. Plan is door bestuurders van 
Wassenaar en Voorschoten goedgekeurd. Er is een partij uit de aanbesteding gekomen (NL training) 
die nu formele taallessen geeft in de bibliotheken in Voorschoten en Wassenaar in het kader van de 
WEB. Er is nog geld over en de bibliotheken hebben nu ook een lokaal plan ingediend bij ZHC 
(regiegemeente) om de NT1 doelgroep te bereiken. Het is regionaal actieplan is dus uitgevoerd 
maar is pas in september 2022 ingegaan en moet dus nog geëvalueerd worden in 2023.

Pagina 29: 5.2 sportaccommodaties> er worden in 2022 nieuwe overeenkomsten opgesteld voor 
huur accommodaties. Wanneer in 2022 gaat dit gebeuren?
Antwoord: In 2022 is gestart met inventarisatie huurovereenkomsten voor sportaccommodaties die 
in 2023 gefinaliseerd wordt en leidt tot actualisatie. 

6. Pagina 30; 5.3.3. Cultuureducatie met kwaliteit. laatste regel: bezien wordt of de uitvoering 
in 2022 nog realiseerbaar is, dan wel in 2023 kan plaatsvinden. Uitvoering vond nog niet 
plaats door beperking in capaciteit. Om welke capaciteit gaat dit? Graag een toelichting.

Antwoord: Betreft de inzet van de cultuurcoördinator. Deze is in oktober 2022 gestart. Duidelijk is 
geworden dat uitvoering cultuureducatie in 2023 ter hand genomen wordt. 

7. Pagina 35: Taakveld 6.2 wijkteams.  Dit taakveld heet wijkteams.

a. Welke relatie hebben de belangrijkste resultaten die genoemd staan met het taakveld 
wijkteams. 

b. Waarom vallen deze resultaten onder wijkteams?  Graag toelichting.
Antwoord: Volgens de Iv3-voorschriften behoren in programma 6.2 de loketvoorzieningen die leiden 
tot de juiste ondersteuning. Daar hoort bij het inzetten van het sociaal netwerk, versterken van 
eigen kracht, toegang tot hulp en ondersteuning. 

8. Pagina 6.3.1: inkomensregelingen: er wordt een voorstel gedaan om extra te investeren in 
extra inzet van sociaal raadsliedenwerk om toename van vragen op te kunnen vangen in 
2022. 
a. Wanneer komt dit voorstel? 
b. En is dit een voorstel aan de raad?

Antwoord: Aan het college is op 4 oktober gevraagd om bestaande middelen uit de algemene 
uitkering in te zetten voor uitbreiding van het sociaal raadsliedenwerk en deze budgettaire wijziging 
middels opname in de najaarsnota 2022 voor te leggen aan de gemeenteraad.  Per saldo is het 
budgettair effect op de begroting neutraal.

9. Pagina 42  taakveld 7.1 volksgezondheid: er zijn meer burgerhulpverleners die getraind zijn 
(7.1.3.) 
a. wat betekent meer? 
b. Wat is de groei? 
c. En is dat ook de verwachtte groei? Graag een toelichting hierbij
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Antwoord: T.o.v. vorig jaar zijn er 15 burgerhulpverleners bijgekomen (waarvan in oktober nog 6 
burgerhulpverleners erbij zijn gekomen). In totaal zijn er nu 360 burgerhulpverleners bekend. De 
verwachte groei is niet in exacte aantallen aan te geven, maar groei verwachten we wel al is dat 
niet heel veel.  Als in een wijk inwoners een AED laten plaatsen, melden zich altijd wel een paar als 
burgerhulpverlener, al zijn dat er niet veel want er is terughoudendheid om zich aan te melden bij 
HartSlagNu (zodat ze opgeroepen kunnen worden bij een incident). 

* Aangeven wat van toepassing is.

.Toelichting (indien nodig):


